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Skrivelse till VKAB 

Konstnärlig utsmyckning  

Redan 1937 införde dåvarande regeringen en regel om att 1 % av byggkostnaden skulle 

avsättas till konstnärlig utsmyckning vid offentliga byggnationer. Detta blev sedan mer eller 

mindre en norm för kommuner och landsting.  

Växjö kommun har länge haft som inriktning att 1% av byggkostnaderna vid offentlig 

byggnation ska användas till konstnärlig utsmyckning, men informationen kring hur och om 

denna inriktning har uppfyllts är svår att hitta information om 

Med bakgrund av detta föreslår jag att:  

- VKAB´s styrelse ger VD i uppdrag att sammanställa den offentliga konstens 

kostnader vid offentlig byggnation de senaste 10 åren.  Samt ställa den i relation till 

byggkostnaderna för att se om vi har uppfyllt vår inriktning om 1%. 

 

 

Tomas Thornell (S)  

 

 


